



JUSTERING AV PROTOKOLL



Protokoll: IT-sektionens styrelsemöte 6

Verksamhetsåret 2023/24

Datum: 2024-03-13

Tid: 16:00

Plats: Styrelserummet, våning 4. Hus Patricia, Lindholmen

Kallade: IT-sektionens styrelse 23/24, kallelse@gota.gu.se

Närvarande: Mikaela Keegan*, Petrus Hagby*, Thor Axell*, Jonathan Pettersson Sjöberg*, Siri Larsson

**=Röstberättigade*

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Föredragande: Mikaela Keegan

Mikaela Keegan öppnar mötet klockan 16:00.

Styrelsen beslutar

att mötet är behörigt utlyst.

§ 1.2 Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare

Föredragande: Mikaela Keegan

Förslag till beslut

att välja Mikaela Keegan till mötesordförande.

att välja Siri Larsson till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

att välja Mikaela Keegan till mötesordförande.

att välja Siri Larsson till mötessekreterare.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





att välja Jonathan Pettersson Sjöberg till justerare tillika rösträknare.

att välja Jonathan Pettersson Sjöberg till justerare tillika rösträknare.

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

Styrelsen beslutar

att godkänna föredragningslistan.

att godkänna föredragningslistan.

§ 1.4 Adjungeringar

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

Styrelsen beslutar

att hålla ett öppet möte.

att hålla ett öppet möte.

§ 1.5 Föregående mötesprotokoll

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

Styrelsen beslutar

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 1.6 Sluttid idag

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

Styrelsen beslutar

att sikta på 17:30

att sikta på 17.30.

§ 2 Rapporter

§ 2.1 Ordföranderapport

Föredragande: Mikaela Keegan

Mikaela:

Styrelsen beslutar

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





Mitt uppe i IT-utredningen. Det har gått framåt. Förra veckan var prefekterna och pratade med alla studenter och informerade om situationen. Har skickat in frågor till expertgruppen och samordningsgruppen som ska undersökas. Institutionerna har även skickat in frågor till expertgruppen och Mikaela har fått ta del av detta.

att lägga rapporten till handlingarna.

Prehab (ett gym på Lindholmen) kommer den 25 och 27 mars erbjuda gratis träning för de första 18 studenterna som anmäler sig. De ska också komma och dela ut gratis och testa på träningspass här på campus. Prehab vill även eventuellt komma på höstens inspark.

Capgemini är också intresserade av att komma på insparken.

Har ytterligare ett företag som vill ha ett samarbete. Mikaela håller tillsammans med personal i Göta på att ta fram ett avtal för detta.

Chalmers får mycket av föreningarna på ITs post till dem, detta ska undersöka hur det kan fixas. Många GU studenter kommer till Chalmers kårservice och frågar om hjälp, vilket är en problematik då de inte kan hjälpa. Svårt att lösa, men det är viktigt att Chalmers kårservice refererar till Göta och inte bara lämnar frågorna. Håller på att vidare utveckla samarbetet med Chalmers. Nytt datum för häng med Chalmers håller på att undersökas. Ett förslag är att ta det som en termin-avslutnings-grej.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





Har fått förlängt mandatperiod för dekan och fakultetsstyrelse på grund av den rådande situationen.

§ 2.2

SHAMO-rapport

Föredragande: Petrus Hagby

Petrus:

Varit på möte angående renoveringen av plan 4. Ska återkomma när inredningsarkitekten gjort sitt jobb. Har under mötet tittat på stolar.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Varit på AMG-mötet för institutionen för tillämpad IT där det diskuterades gällande potentiella lokaler på samfak för ITIT, om de flyttar till samfak. Finns eventuellt lokaler som Handels har just nu på viktoriagatan, alternativt Handels J-hus, alternativt i gamla Smyrnakyrkan som hade kunnat vara eventuella vid en potentiell flytt. Dock är detta bara lokaler för personal, vilket fortfarande gör att frågan för var studenterna ska ta vägen kvarstår.

§ 2.3

Utbildningsbevakningsrapport

Föredragande: Agrima Singh & Thor Axell

Agrima: ej närvarande. Ska översätta en sammanställning av åsiktsdokumentet.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Thor: Inte gjort så mycket.

§ 2.4

Studiesocial rapport

Föredragande: Jonathan Pettersson Sjöberg

Jonathan: Har haft möte med föreningarna gällande Valborg. Det gick bra,

Styrelsen beslutar

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





föreningarna verkar vara taggade på att hålla en sittning. Väntar på mer information om Studs från Theo. Om vi inte kan ha Studs finns önskemål från Theo om att ha klubbkväll på Valand. En eventuell kompromiss är att ha Pub på kårkällarn innan Valand.

att lägga rapporten till handlingarna.

Jobbade på Samseks mellosittning!

§ 3 Valärenden

§ 3.1 Inga valärenden föreligger

Föredragande: Mikaela Keegan

Inga valärenden föreligger

§ 4 Beslutsärenden

§ 4.1 Inga beslutsärenden föreligger

Föredragande: Mikaela Keegan

Inga beslutsärenden föreligger.

§ 5 Diskussionsärenden

§ 5.1 Prefekternas infomöte

Föredragande: Mikaela Keegan

Mikaela: Ungefär 55 studenter deltog. Prefekterna var tacksamma för att de fick göra det. Det var bra att vi gjorde det så att studenterna fick information. Vad tycker ni om genomförandet av detta möte?

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





Thor: Tyckte möte gick bra, inte hört något negativt. Dock förvånad över hur få frågor det var.

Petrus: Tyckte det var bra. Lite lite frågor. Kanske lite lite information om CSE, men det är inte så konstigt.

§ 5.2

Valborg

Föredragande: Mikaela Keegan

IT planerar att ha ett evenemang under Valborgsveckan. Sys6 är väldigt taggade på att hosta en sittning. Data är också väldigt taggade på att hålla sittning. Kog6 är okej med att hålla sittning så länge fler föreningar är på och de inte behöver leda arbetet. Det verkar som att de lutar mot att det blir en nattklubb på Valand istället på grund av att Studs eventuellt redan är bokad. Planeringen går framåt. Jonathan och Mikaela kommer dra i det!

Thor kommer inte kunna hjälpa till på Valborg. Petrus är osäker på om han kommer kunna hjälpa till.

§ 5.3

Vårfest/sittning

Föredragande: Jonathan Pettersson Sjöberg & Mikaela Keegan

Jonathan har börjat kolla på datum på Studs. Det stora problemet är att hinna skicka in en äskan till donationen. Jonathan jobbar vidare med detta. Ska prata med beredningsgruppen för donationen gällande när äskan måste skickas in senast. Ska dubbelkolla eventuella datum

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



med Mikaela innan mailkontakt sker med Anna.

Mikaela och Jonathan ska ha ett möte efter att Jonathan har pratat med beredningsgruppen för donationen.

§ 5.4 **Samarbetet med Chalmers kår**

Föredragande: Mikaela Keegan

Hur ska vi bättra samarbete?
Hur ska vi göra det tydligt för våra studenter vem de ska rikta sina frågor mot?
REPS-kväll?

Mikaela: Johanneberg-studenterna går till Chalmers studentkår med frågor i stället för Göta.

Thor: Skulle kunna skicka ut ett meddelande och skicka ut till klassers/programs kanaler på discord gällande detta.

Petrus: Problemet är ju att de som kollar Discord kanske är de som vet vart de ska vända sig?

Thor: Dock om det skickas ut kanske fler får reda på det och studenterna blir lite påminda.

Mikaela: Problematik att GU-studenterna särskiljs från Chalmers studenter i rabatter mm på campus (eftersom de ej får Chalmers-kårkort), vilket skapar oerhört mycket frustration.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Thor: Kanske viktigt att GU-studenterna på Johanneberg får ett Chalmers-kårkort.

Mikaela: Ska se om jag kan ta upp detta gällande Chalmers-kårkort på nästkommande Ledningsråd.

Jonathan: Vi kanske ska försöka samarbeta mer med våra föreningar för att få ut information gällande att det är Göta som kan hjälpa studenterna med frågor och inte Chalmers studentkår.

§ 5.5 Nästa års styrelse

Föredragande: Mikaela Keegan

Mikaela: Vill kolla läget om det finns intresse att sitta kvar i styrelsen till nästa år? Vill ni gå runt och kolla läget med eventuella kandidater till nästa års styrelse?

Jonathan: Jag har nominerat en person till sektionsstyrelsen!

Mikaela: Kolla gärna läget med folk som potentiellt är intresserade!

§ 6 Övriga frågor

§ 6.1 Inga övriga frågor föreligger

Föredragande: Mikaela Keegan

Inga övriga frågor föreligger.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





§ 7 Mötets avslutande

§ 7.1 Mötesutvärdering Föredragande: Mötesordförande

Mötesutvärdering sker.

§ 7.2 Nästa möte Föredragande: Mötessekreterare

Nästa styrelsemöte är planerat till om en månad. Tid och exakt datum bestäms närmare inpå.

§ 7.3 Mötets avslutande Föredragande: Mötesordförande

Mötesordförande avslutar mötet klockan 17.12.

Justering av protokoll

Mikaela Keegan,
Mötesordförande

Siri Larsson,
Mötessekreterare

Jonathan Pettersson Sjöberg,
Justerare

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar

